
  

 

 

 

Norrtälje den 18 oktober 2021 

Socialdemokraterna i Norrtälje kommun 
 

https://socialdemokraternanorrtalje.se/  
www.facebook.com/norrtaljesocialdemokrater 

www.instagram.com/socialdemokraternanorrtalje 

 

Fråga till socialnämndens ordförande Åsa Wennerfors (L) 
angående 

Tak över huvudet för Norrtäljes hemlösa 
Alltför många människor i Norrtälje kommun är idag hemlösa. 
Hemlöshet är den yttersta formen av fattigdom och social utsatthet, 
och vi som samhälle bör göra allt för att förebygga och motverka det. I 
en intervju med P4 Stockholm 16 februari 2021 så meddelade Åsa 
Wennerfors (L) att det pågår en utredning om möjligheten att öppna ett 
härbärge i kommunen. När vi socialdemokrater efterfrågat utredningen 
från förvaltningen så har vi fått svaret att en sådan inte existerar. 
 
Nu när hösten är här behövs snabba beslut om inte kommunens alltför 
många hemlösa ska tvingas spendera ytterligare en vinter utomhus. 
Därför undrar vi: 
 

- Kommer det finnas tak över huvudet för alla kommunens 
invånare under vintern? 
 

För Socialdemokraterna, 
 
Hanna Stymne Bratt (S) 
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